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Zápis č. 9/2024–27 

 

Předmět 9. zasedání Akademického senátu Vysoké školy ekonomické v Praze (AS VŠE) 

Datum 24. 03. 2025 

Místo VŠE v Praze, zasedací místnost rektora NB169 (zasedání svoláno v hybridní formě) 

Přítomni FFÚ: Borovička, Hubáčková, Marek (do 16:00), Vančurová, Zelenka (do 14:20) 

FMV: Bič, Čapková, Grácová, Garip, Peterková 

FPH: Dostálová, Pavelka, Reml, Svobodová (do 14:25) 

 FIS: Fales, Helman, Malínek, Potančok, Zouhar 

NF: Mičáň, Němec, Ševčíková, Vondráček 

 FM: Cirhanová, Lejčková, Míková, Pažitný, Závodný Pospíšil 

Jiné: Fliedrová 

Omluveni               Stříteský, Váňa 

Hosté Dvořák (rektor), Hnát (prorektor), Lukeš (prorektor), Machková (prorektorka), Nidl 

(prorektor), Novotný (prorektor), Zouhar (kvestor) 

Předsedali Pavelka (předseda) 

Čas jednání 13:03 – 16:00  

Program 1. Zahájení, prezence, program. 

 2. Návrh rozpočtu Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2025 

 3. Strategický plán řízení lidských zdrojů na VŠE 2025 – 2030 

 4. Delegát a náhradní delegáta za studenty Vysoké školy ekonomické v Praze do Rady 

vysokých škol  

 5. Různé 

 

1. Zahájení, prezence, program 

Čas: 13:03 - 13:08 (v záznamu MS TEAMS: 00:11:28 - 00:16:49) 

Průběh: Proběhla prezence všech senátorů – přítomných prezenčně, tak online v systému MS 

TEAMS. K návrhu programu neměl nikdo žádné připomínky. Bylo proto hlasováno o 

programu, tak jak byl zaslán v pozvánce na zasedání AS VŠE.   

Výsledek: Program zasedání byl schválen dle pozvánky. 

Hlasování č. 9.1 (o programu zasedání AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje program zasedání dle pozvánky“ 

Začátek: 13:07 (v záznamu MS TEAMS: 00:15:23) 
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Přítomni: 27 

Pro: 27 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Program byl schválen. 

2. Návrh rozpočtu Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2025 

Čas: 13:09-13:44 (v záznamu MS TEAMS: 00:16:50 – 00:51:47) 

Průběh: Předsedající požádal pana rektora o představení bodu. Rektor stručně materiál uvedl a 

následně detailněji materiál popsal pan kvestor. Předsedající požádal předsedkyni 

Finanční komise k přednesení závěrů Finanční komise. Do následující diskuze se 

zapojili senátoři/senátorky: Helman, Borovička, Pavelka, Ševčíková. Na položené 

otázky odpověděl pan prorektor Lukeš a kvestor Zouhar.  

Výsledek: AS VŠE schválil rozpočet Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2025. 

   

Hlasování č. 9.2 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE schvaluje rozpočet Vysoké školy ekonomické v Praze na rok 2025“. 

Začátek: 13:40 (v záznamu MS TEAMS: 00:48:14) 

Přítomni: 29 

Pro: 29 

Proti: 0 

Zdrželi se: 0 

Nehlasovali: 0 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

 

3. Strategický plán řízení lidských zdrojů na VŠE 2025–2030 

Čas: 13:45-15:17 (v záznamu MS TEAMS: 00:51:48 - 02:24:36) 

Průběh: Předsedající požádal pana rektora o představení materiálu, který tak učinil. Na pana 

rektora navázal detailněji prorektor Hnát. Předsedající požádal o přestavení stanoviska 

předsedu Legislativní komise a předsedkyni Studijní a pedagogické komise. Prorektor 

Hnát se vyjádřil k připomínkám pracovních komisí, kterého doplnil pan rektor. Do 

následující diskuze se zapojili senátorky/senátoři: Vančurová, Vondráček, Pavelka, 

Marek, Helman, Ševčíková, Borovička. Na otázky a připomínky postupně reagovali 

prorektoři Hnát, Lukeš, prorektorka Machková a rektor.  
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Výsledek: AS VŠE schválil navržené usnesení.  

Hlasování č. 9.3 (o usnesení AS VŠE) 

Textace:  „AS VŠE projednal návrh Strategického plánu řízení lidských zdrojů na VŠE 

2025-2030.“. 

Začátek: 15:14 (v záznamu MS TEAMS: 02:22:11) 

Přítomni: 27 

Pro: 21 

Proti: 3 

Zdrželi se: 2 

Nehlasovali: 1 

Výsledek:  Usnesení bylo přijato. 

 

4. Delegát a náhradní delegát za studenty Vysoké školy ekonomické v Praze do 

Rady vysokých škol  

Čas: 15:23-15:40 (v záznamu MS TEAMS: 02:32:30 - 02:49:18) 

Průběh: Po krátké přestávce, předsedající požádal místopředsedu Remla o představení bodu. 

Místopředseda oznámil svůj úmysl rezignovat na pozici delegáta za studenty v Radě 

vysokých škol, a proto je třeba navrhnout nového delegáta a případně i náhradního 

delegáta. Jako nového delegáta navrhl místopředseda Reml senátora Mičáně, který je 

dosavadním náhradním delegátem. Předsedající upozornil, na nový Statut Rady 

vysokých škol, podle kterého by měli o novém delegátovi hlasovat pouze studenti 

zastoupeni v AS VŠE. Jelikož tuto možnost Jednací řád AS VŠE neupravuje, požádal 

předsedající právní oddělení VŠE o stanovisko, ze kterého vyplývají v podstatě 3 

možnosti, neschválit delegáta, schválit pouze hlasováním studentských senátorů AS 

VŠE, schválit všemi členy AS VŠE.  Do následující diskuze se zapojili 

senátoři/senátorky: Marek, Vondráček, Reml, Vančurová, Zouhar, Borovička a 

prorektorka Machková. Projednávání bodu bylo přerušeno, a AS VŠE se k němu vrátí 

na dalším zasedání, poté co místopředseda Reml rezignuje na pozici delegáta za studenty 

VŠE v Radě vysokých škol.  

    

5. Různé 

Čas: 15:41 -15:45 (v záznamu MS TEAMS: 02:49:19 - 02:52:59) 

Průběh:  1) Předsedající požádal pana rektora, zda by nastínil plán předkládání materiálů, které 

bude třeba projednat AS VŠE v následujícím období. Pan rektor tento plán předloží 

na příštím zasedání.  
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 2) Senátorka Vančurová upozornila na možné časové kolize zasedání pracovních komisí 

AS VŠE. Předsedové/předsedkyně pracovních komisí, předloží návrh řešení.  

 3) Senátor Helman se opětovně zeptal na zveřejňování záznamu z jednání. Pan 

místopředseda Bič uvedl, že již je připravena stránka na intranetu VŠE, na kterém 

budou od tohoto zasedání zveřejněny zvukové záznamy zasedání AS VŠE.  

 

Přesedající ukončil 9. zasedání AS VŠE zasedání v 15:45.   

 

 

Zapsal: Ing. Jakub Drábek, Ph.D.  

 

 

Schválil: doc. Ing. Tomáš Pavelka, Ph.D. (předseda AS VŠE) 

 


